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Abstract (en)
[origin: US4850700A] A method and apparatus for producing a coal/water mixture for combustion in a fluidized bed unit. To produce a hydraulically
transportable coal/water mixture, crushed raw coal is preliminarily mixed with water in a first stage. This mixture is final mixed in a second mixing
stage. The fine grain-size fraction required for the hydraulic transport is generated in the first mixing stage. The viscosity of the mixture present in the
second mixing stage is determined, and as a function thereof additional water is added to the mixture in the second mixing stage, and/or the mixing
process in the first mixing stage is altered in order to alter the fine grain-size fraction.

Abstract (de)
Um bei einer gebrochenen Kohle zu einer hydraulisch förderbaren Kohle-Wasser-Mischung zu gelangen, ohne zugleich den Wasseranteil in
der Mischung zu groß werden zu lassen, wird vorgeschlagen, daß in der ersten Mischstufe (3) der für den hydraulischen Transport erforderliche
Feinanteil erzeugt wird, und die Viskosität der in der zweiten Mischstufe (10) vorhandenen Mischung erfaßt wird, und in Abhängigkeit von der
gemessenen Viskosität (13) der Mischung in der zweiten Mischstufe (10) zusätzlich Wasser (7') zugesetzt wird, und/oder der Mischvorgang in der
ersten Mischstufe (3) zur Veränderung des Feinkornanteiles verändert wird.
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